
Rada Miejska Dębna 

Protokół z przebiegu I sesji Rady Miejskiej Dębna  

z dnia 7 maja 2024 roku  

I sesję otworzył i prowadził do czasu wyboru przewodniczącego rady najstarszy wiekiem radny 

obecny na sesji – Radny Mirosław Napieracz.  

Postanowieniem Nr 298/2024 Komisarza Wyborczego w Szczecinie II z dnia  

17 kwietnia 2024 roku zwołana została pierwsza sesja nowo wybranej Rady Miejskiej Dębna.  

Na podstawie art. 20 ust. 2 w zw. z art. 29a ust. 2 i art. 26 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym zwołana została pierwsza inauguracyjna sesja Rady Miejskiej Dębna na 

dzień 7 maja 2024 roku w sali posiedzeń w Urzędzie Miejskim w Dębnie.  

Obrady rozpoczęto 7 maja 2024 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:43 tego samego dnia. 

 

Radny senior Mirosław Napieracz spełnił obowiązek informacyjny i poinformował, że 

uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej Dębna wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie 

i upublicznianie swoich danych osobowych, a na drzwiach wejściowych do sali umieszczona jest 

klauzula informacyjna, poprosił o zapoznanie się z jej treścią. Klauzula stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu.  Poinformował, że pozostanie na sali jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na 

publikację wizerunku. 

Przywitał wszystkich obecnych na sali:  

Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej Panią Małgorzatę Wawrzycką–Dawidowicz,  

Burmistrza Dębna Pana Grzegorza Kulbickiego,  

Burmistrza elekta Pana Wojciecha Czepułkowskiego,   

Sekretarza Gminy Pana Mirosława Turowa,  

Skarbnika Gminy Panią Iwonę Pludrę,  

Nowo wybranych radnych, 

Mecenasa Pana Grzegorza Motaka,  

przedstawicieli Starostwa Powiatowego i Gminy Myślibórz, 

Dyrektorów i kierowników jednostek gminnych, placówek oświatowych i kulturalnych, 

Prezesów spółek gminnych,  

kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego,  

sołtysów oraz mieszkańców gminy – zarówno tych na sali oraz oglądających sesję na żywo  

w internecie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Następnie zabrzmiał Hymn Polski. 

 

PKT 2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego.  

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Małgorzata Wawrzycka-Dawidowicz 

wręczyła nowo wybranym radnym zaświadczenia o wyborze na radnego Rady Gminy Dębno. 

Zaświadczenie otrzymali:  

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 
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Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej. 

::::::::::::::::::::::::::: 

PKT 3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

 
Radny senior Mirosław Napieracz poinformował, że zgodnie z art. 23 a ustawy o samorządzie 

gminnym przed przystąpieniem do wykonywania mandatu każdy nowo wybrany radny 

zobowiązany jest do złożenia ślubowania. Przedstawił sposób ślubowania i odczytał formułę 

ślubowania:  

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców” 

Najmłodszy wiekiem radny Mateusz Obielak odczytał w kolejności z listy 14 nazwisk radnych  

i każda wyczytana osoba po podejściu do mównicy złożyła ślubowanie wypowiadając słowo 

„Ślubuję”. 

Radny Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak dodatkowo wypowiedzieli zdanie: 

 „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 

Radny senior Mirosław Napieracz poinformował, że Radni, którzy złożyli ślubowanie objęli 

mandat Radnego Rady Miejskiej Dębna na kadencję 2024-2029.  

 

Radni podpisali akty ślubowania oraz listę obecności.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

:::::::::::::::::::: 

PKT 4. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

Radny senior Mirosław Napieracz stwierdził, że Rada IX kadencji 2024-2029 liczyć będzie 15 

radnych. Stan obecny radnych na sali wynosi 14, co stanowi 93,33% stanu ustawowego Rady 

Miejskiej.  Komisarz Wyborczy w Szczecinie II w dniu 24 kwietnia 2024 roku postanowieniem  

Nr 343/2024 stwierdził wygaśnięcie z dniem 21 kwietnia 2024 r. mandatu radnego Wojciecha 

Czepułkowskiego wybranego do Rady Miejskiej Dębna w okręgu wyborczym nr 15 z listy nr 14 - 

KWW INICJATYWA DLA MIASTA I GMINY DĘBNO, z powodu wyboru na Burmistrza 

Gminy Dębno. W najbliższym czasie tj. 14 lipca 2024 r. odbędą się wybory uzupełniające  

w okręgu nr 15.  

Wobec obecnego stanu, Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Damian Jankowski 

2. Marcin Krzysiak 

3. Tomasz Kulbicki 

4. Krzysztof Lenartowicz 

5. Łukasz Lewandowski 

6. Jacek Mazurowski 
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7. Agata Mikołajczak 

8. Mirosław Napieracz 

9. Angelika Obielak 

10. Mateusz Obielak 

11. Marcin Pech 

12. Tomasz Pluciński 

13. Małgorzata Wachowiak 

14. Leszek Włodkowski-Moszej 

 

Radny senior Mirosław Napieracz poinformował, że Komisarz Wyborczy w Szczecinie II 

postanowieniem z dnia 17 kwietnia 2024 roku ustalił następujący porządek obrad pierwszej sesji 

Rady: 

1. Otwarcie inauguracyjnej sesji Rady. 

2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

6. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Burmistrza Gminy Dębno. 

7. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

8. Zakończenie obrad. 

Postanowienie Komisarza Wyborczego w Szczecinie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Poinformował, że wpłynął wniosek Burmistrz Dębna o rozszerzenie porządku dzisiejszej sesji  

i wprowadzenie dodatkowych projektów uchwał:  

-  w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Dębna, 

- w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna, 

- w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna, 

- w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Dębna, 

- w sprawie powołania komisji stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego 

i przedmiotu działania, 

- w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Dębna. 

Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Uwag do zaproponowanych zmian w porządku dzisiejszej sesji nie było. 

 

Radny senior Mirosław Napieracz zaproponował przegłosowanie każdego punktu osobno. 
Głosowano wniosek w sprawie 
Wniosek o wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszej sesji Rady Miejskiej Dębna - rozszerzenie 

porządku o dodatkowy projekt uchwały - punkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Dębna. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (14) 
Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 
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Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 

 

Zmiana w porządku dzisiejszych obrad została wprowadzona.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Głosowano wniosek w sprawie 
Wniosek o wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszej sesji Rady Miejskiej Dębna - rozszerzenie 

porządku o dodatkowy projekt uchwały - punkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Agata Mikołajczak, Leszek 

Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (8) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Wachowiak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Zmiana nie została wprowadzona do porządku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek o wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszej sesji Rady Miejskiej Dębna - rozszerzenie 

porządku o dodatkowy projekt uchwały - punkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Dębna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (9) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Mirosław Napieracz, Angelika 

Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agata Mikołajczak 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 
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Zmiana nie została wprowadzona do porządku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek o wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszej sesji Rady Miejskiej Dębna - rozszerzenie 

porządku o dodatkowy projekt uchwały - punkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej Dębna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (10) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Zmiana nie została wprowadzona do porządku obrad. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek o wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszej sesji Rady Miejskiej Dębna - rozszerzenie 

porządku o dodatkowy projekt uchwały - punkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania 

komisji stałych Rady Miejskiej Dębna oraz ustalenia ich składu osobowego i przedmiotu działania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (10) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Zmiana nie została wprowadzona do porządku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek o wprowadzenie zmian do porządku dzisiejszej sesji Rady Miejskiej Dębna - rozszerzenie 

porządku o dodatkowy projekt uchwały - punkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Dębna. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (10) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Zmiana nie została wprowadzona do porządku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad ze zmianami - pkt. 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Porządek obrad ze zmianą został przyjęty przez Radę.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie inauguracyjnej sesji Rady. 

2. Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

6. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Burmistrza Gminy Dębno. 

7. Złożenie ślubowania przez Burmistrza. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Dębna. 

9. Zakończenie obrad. 

:::::::::::::::::::::::: 
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PKT 5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

Radny senior Mirosław Napieracz poprosił o zgłaszanie kandydatów na funkcję 

Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Sekretarz Gminy Mirosław Turów zabrał głos w kwestii formalnej. Projekty uchwał, które 

zostały na dzień dzisiejszy przygotowane, one w podstawie prawnej zawierają jeszcze ustawę  

o samorządzie gminnym z 2023 roku. Natomiast akurat w dniu dzisiejszym uprawomocnił się tekst 

jednolity tej ustawy, to jest Dz. U. z 2024 roku, poz. 609. W związku z powyższym, prosiłbym 

Pana Przewodniczącego o to, ażeby w każdym projekcie uchwały przegłosować tą zmianę, 

dotyczącą wejścia w życie tekstu jednolitego. 

Radny senior Mirosław Napieracz poinformował, że przed głosowaniem projektu uchwały 

zostanie przegłosowany wniosek o zmianie podstawy. 

Radna Agata Mikołajczak zgłosiła kandydaturę radnego Jacka Mazurowskiego - jest to prawnik 

z wykształcenia, z 20-letnim doświadczeniem w samorządzie. Człowiek, który zawsze dąży do 

kompromisów. Uważam, że jest to człowiek, który będzie godnie reprezentował to stanowisko - 

Przewodniczącego Rady. 

Innych zgłoszeń nie było. 

Radny Jacek Mazurowski wyraził zgodę na kandydowanie.  

Radny senior Mirosław Napieracz poddał pod głosowanie zamkniecie listy kandydatów. 

Głosowano w sprawie 

Zamknięcie listy kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna (Jacek 

Mazurowski) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Lista kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady została zamknięta.  

Radny senior Mirosław Napieracz poinformował, że wybór Przewodniczącego Rady Miejskiej 

następuje w drodze głosowania tajnego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu Rady. Poprosił o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji 

Skrutacyjnej - 3 osoby.  
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Radny Damian Jankowski zgłosił kandydaturę radnej Angeliki Obielak, która wyraziła zgodę. 

Radny Mateusz Obielak zgłosił kandydaturę radnego Łukasza Lewandowskiego, który wyraził 

zgodę.  

Radna Agata Mikołajczak zgłosił kandydaturę radnego Marcina Pecha, który również wyraził 

zgodę.  

 

Radny senior Mirosław Napieracz poddał pod głosowanie zamkniecie listy kandydatów do 

składu Komisji Skrutacyjnej. 

 

Głosowano w sprawie 

Zamknięcie listy kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej (3 osoby) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Lista kandydatów została zamknięta.  

Radny senior Mirosław Napieracz poddał pod głosowanie powołanie składu Komisji 

Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnego głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Powołanie składu Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnego głosowania - Radny Marcin 

Pech, Radna Angelika Obielak, Radny Łukasz Lewandowski 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Skład Komisji Skrutacyjnej został powołany (radna Angelika Obielak, radny Łukasz 

Lewandowski, radny Marcin Pech). 
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Radny senior Mirosław Napieracz poinformował, że zgodnie z § 59 statutu Gminy Dębno 

każdorazowo Rada ustala sposób głosowania. Ogłosił przerwę, aby komisja skrutacyjna 

zaproponowała sposób głosowania i treść kart do głosowania oraz przedstawiła je Radzie do 

zaakceptowania. Komisja ze swojego grona dokonuje wyboru Przewodniczącego. 

Zarządził 5 minut przerwy. 

Przerwa  

Radny senior Mirosław Napieracz wznowił obrady po przerwie i poprosił przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o zaproponowanie sposobu głosowania. 

 

Radny Marcin Pech - przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poinformował, że został wybrany 

jako przewodniczący Komisji Skrutacyjnej i przedstawił sposób głosowania oraz treść karty do 

głosowania.   

Głosowanie tajne: 

Radni wybierają: Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna spośród 1 kandydata. 

Głosowanie przeprowadza wybrana spośród Radnych Komisja Skrutacyjna.  

Głosowanie jest tajne, odbywa się przy pomocy karty do głosowania. 

Kandydat na przewodniczącego umieszczany jest na karcie do głosowania. 

Komisja Skrutacyjna sprawdza prawidłowość sporządzonej karty do głosowania, opatruje kartę 

pieczęcią Rady Miejskiej Dębna i rozdaje ją Radnym. 

Głosowanie odbywa się na sesji poprzez wyczytywanie przez członka Komisji Skrutacyjnej, 

według listy obecności, nazwisk Radnych, którzy kolejno podchodzą do urny i w obecności 

Komisji Skrutacyjnej wrzucają do niej kartę do głosowania. 

Podczas głosowania umożliwia się Radnym tajne głosowanie w wyborze kandydata na karcie do 

głosowania. 

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i sporządza 

protokół. 

Protokół podpisują osoby wchodzące w skład Komisji Skrutacyjnej. 

Wyniki wyborów ogłasza przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez odczytanie protokołu na 

sesji. 

Treść karty do głosowania: 

Karta do głosowania w wyborach Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna  

Czy jesteś za wyborem na Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna? 

Mazurowski Jacek          tak          nie  

Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku „x” w kratce nad 

wyrazem „tak”, opowiadając się w ten sposób za wyborem lub w kratce nad wyrazem „nie”, 

opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Dębna. Niepostawienie znaku „x” w żadnej kratce powoduje nieważność głosu. 

 

Radny senior Mirosław Napieracz zapytał, czy są pytania, czy są inne propozycje sposobu 

głosowania? 

Nie było.  

Poddał pod głosowanie przyjęcie sposobu głosowania za pomocą karty do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie sposobu głosowania za pomocą karty do głosowania (Przewodniczący Rady) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Sposób głosowania za pomocą karty do głosowania został przyjęty przez Radę.  

5 minut przerwy, w celu przygotowania kart do głosowania. 

Przerwa  

Radny senior Mirosław Napieracz wznowił obrady po przerwie i poprosił przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie głosowania. Poinformował, że na sali do dyspozycji jest 

parawan, z którego każdy radny może skorzystać.  

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie.  

5 minut przerwy, w celu policzenia głosów i sporządzenia protokołu z przeprowadzonego 

głosowania. 

Przerwa. 

Radny senior Mirosław Napieracz wznowił obrady po przerwie i poprosił Przewodniczącego 

Komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z przeprowadzonego głosowania. 

 

Marcin Pech - przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół nr 1 z ustalenia 

wyników głosowania na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z dnia 7 maja 2024 

roku. 

Poinformował, że Radny Jacek Mazurowski w wyniku tajnego głosowania został wybrany na 

funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna. 

Protokół nr 1 oraz karty do głosowania stanowią załącznik nr 12 do protokołu sesji. 

Radny senior Mirosław Napieracz poinformował, że najpierw należy przegłosować zgłoszony 

wcześniej wniosek p. Sekretarza o zmianę zapisu dot. tekstu jednolitego ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym na zapis t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 609. 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek o zmianę w projekcie uchwały zapisu dot. tekstu jednolitego ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym na zapis t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 609 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 
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Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Wniosek uzyskał akceptację Rady. 

 

Radny senior Mirosław Napieracz odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna i poddał pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie 

Wybór Przewodniczącego Rady - podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Miejskiej Dębna z przegłosowaną zmianą (Jacek Mazurowski) 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Damian Jankowski, Krzysztof Lenartowicz, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław 

Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata 

Wachowiak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Łukasz Lewandowski, Leszek Włodkowski-Moszej 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę Nr I/1/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna  

i powołała Jacka Mazurowskiego na funkcję Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna. 

Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Gratulacje, kwiaty.  

Radny senior Mirosław Napieracz przekazał łańcuch Przewodniczącego Rady panu Jackowi 

Mazurowskiemu. 

 

Radny senior Mirosław Napieracz przekazał prowadzenie dalszego porządku obrad dla nowo 

wybranego Przewodniczącego Rady Miejskiej Dębna Jacka Mazurowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski podziękował za zaufanie. 

Zrobię wszystko, żeby być radnym całej Rady Miejskiej. Liczę na to, że dalsze moje działania na 

kolejnych sesjach i na obecnej doprowadzą do tego, że będziecie Państwo oceniać wysoko moje 

działania podczas sesji Rady Miejskiej. Dziękuję serdecznie. 

Zarządził 5 minut przerwy. 

Przerwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski wznowił obrady po przerwie. 

:::::::::::::::::::: 
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PKT 6. Wręczenie zaświadczenia o wyborze na Burmistrza Gminy Dębno.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił Przewodniczącą Gminnej 

Komisji Wyborczej Panią Małgorzatę Wawrzycką-Dawidowicz o wręczenie Panu Wojciechowi 

Markowi Czepułkowskiemu zaświadczenia o wyborze na Burmistrza Dębna.  

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej Pani Małgorzata Wawrzycka-Dawidowicz 

wręczyła Panu Wojciechowi Markowi Czepułkowskiemu zaświadczenie o wyborze na Burmistrza 

Gminy Dębno. 

::::::::::::::::::::::: 

PKT 7. Złożenie ślubowania przez Burmistrza.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że zgodnie z art. 29a 

ustawy o samorządzie gminnym objęcie obowiązków przez burmistrza następuje z chwilą złożenia 

wobec Rady ślubowania. 

Poprosił wszystkich o powstanie. 

Poprosił pana Wojciecha Czepułkowskiego o odczytanie roty ślubowania i złożenie podpisu na 

dokumencie. Poinformował, że ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania: „Tak mi 

dopomóż Bóg.” 

 
Pan Wojciech Marek Czepułkowski złożył ślubowanie o treści: „Obejmując urząd 

burmistrza gminy Dębno uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony 

mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy” 

Dodatkowo wypowiedział zdanie: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

Następnie podpisał akt ślubowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski oświadczył, że pan Wojciech Marek 

Czepułkowski złożył ślubowanie i objął Urząd Burmistrza Gminy Dębno kadencji 2024-2029.  

Pan Grzegorz Kulbicki przekazał łańcuch Burmistrza panu Wojciechowi Czepułkowskiemu. 

Gratulacje, kwiaty.  

 

Burmistrz Dębna Wojciech Czepułkowski Szanowni Państwo, Wysoka Rado, mieszkańcy, 

koledzy samorządowcy, nie jestem w stanie wymienić wszystkich, bo niektórzy gdzieś na korytarzu. 

Ze swojej strony na początku przede wszystkim chciałbym powiedzieć, że celebrowanie takich 

uroczystości, naszej demokracji i samorządności będzie odbywało się w większej sali. Jesteśmy 

bardzo miło zaskoczeni, że tylu mieszkańców, tylu pracowników zaszczyciło nas dzisiaj na tym 

spotkaniu i z tego jestem bardzo zadowolony. Nim przejdę do dalszej części, mówiąc już, bo 

ogromny ukłon dla Państwa radnych i dla mieszkańców za wybory, przede wszystkim chciałbym 

podziękować osobom najbliższym i pozwolą Państwo, że teraz to uczynię. 

[kwiaty dla najbliższych] 

Przygotowując tak naprawdę dzisiejsze przemówienie, zastanawiałem się, czy te 24 strony, które 

mam już gotowe, żeby można było każdemu podziękować i powiedzieć, że wspaniale jest tutaj być, 

wspaniale będzie współpracować z radą i budować nasz samorząd. To najważniejsze słowo, jakie 
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dzisiaj się powinno pojawić i ze swojej strony, które chciałbym powiedzieć, to jest dziękuję.  

Bo myślę, że tak naprawdę te słowo jest oznaczone przede wszystkim szacunkiem, miłością  

i otwartością do ludzi, którzy chcą budować nasz samorząd. Ze swojej strony Wysoka Rado 

chciałbym, żebyśmy budowali nasz samorząd otwarcie, bez niedomówień, bez teorii spiskowych.  

I myślę, że ta kadencja powinna być też nowym otwarciem na rozwój naszej gminy. Wszystkim 

bardzo serdecznie jeszcze raz serdecznie dziękuję.  

Oczywiście w imieniu swoim i w imieniu Rady, chcielibyśmy podziękować Panu Burmistrzowi 

Grzegorzowi Kulbickiemu. Chcieliśmy wspólnie jeszcze zrobić dodatkowe spotkanie, może 

następnym razem. Dziękuję Panie Burmistrzu w imieniu Pana Przewodniczącego, w imieniu 

własnym za te 5,5 roku kadencji, za budowanie naszej ojczyzny, za otwartość. Myślę, że będziemy 

jeszcze mieli możliwość współpracy razem. Dziękujemy serdecznie.  

[kwiaty] 

 

Pan Grzegorz Kulbicki - Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, szanowni 

Państwo, drodzy mieszkańcy Gminy Dębno, przede wszystkim składam serdeczne gratulacje całej 

nowej radzie, nowej kadencji 2024-2029. Tak naprawdę czas na nowe rozdanie. Jak zawsze w życiu 

przychodzi czas na pewne zmiany, ale też tak naprawdę przychodzi czas na pewne etapy w życiu. 

Wszystkim tak naprawdę startującym w wyborach samorządowych 2024, składam serdeczne 

gratulacje, też za odwagę stanięcia wprawdzie przed mieszkańcami, od poddania się weryfikacji 

wyborców. Bardzo serdecznie gratuluję tym, którzy zostali wybrani na różnych poziomach 

wyborów samorządowych. Bardzo serdecznie gratuluję. Oby ta kadencja 2024-2029 nie była 

naznaczona żadnymi trudnymi momentami. Oby trwała bez żadnych zakłóceń, bez żadnych 

niepokojów, tak jak mieliśmy to niestety w ubiegłej kadencji, bo myślę, że to będzie  

z korzyścią dla nas wszystkich. Bardzo serdecznie chciałbym podziękować za zaufanie wszystkich 

mieszkańców, którzy oddali głos na mnie i na mój komitet. Bardzo serdecznie wam dziękuję, ale 

przede wszystkim najbardziej za co dziękuję, to za to, że dotrzymaliście słowa, moi kochani  

i z mojej strony i ze strony naszego komitetu, mogłem liczyć na bardzo pozytywną kampanię. 

Bardzo wam za to dziękuję, że przyjęliście moje słowa wypowiedziane na pierwszym spotkaniu. 

Żadnego hejtu, żadnych anonimowych stron, żadnych fejkowych kont, żadnego obrażania innych 

ludzi. Bardzo wam za to dziękuję serdecznie, że tak właśnie było. Usłyszałem pod swoim adresem, 

na pohybel mojej osobie. Cieszę się, że nikt z moich członków komitetu pod adresem żadnego 

kontrkandydata takich słów nie wypowiedział. Bardzo wam dziękuję. Bardzo chciałbym serdecznie 

podziękować za pomoc, zaangażowanie i wsparcie podczas minionej kadencji. Kadencji bardzo 

trudnej, bo z jednej strony myśleliśmy, że rozpoczniemy bardzo mocno i mieliśmy bardzo śmiałe  

i odważne plany. A tak naprawdę doszło do tego, że mieliśmy i COVID, mieliśmy wojnę na 

Ukrainie, kryzys energetyczny i mnóstwo sytuacji, które tak naprawdę implikowało te sytuacje, 

które powodowały, że musieliśmy bardzo mocno weryfikować nasze poglądy. Bardzo mocno 

musieliśmy weryfikować nasze programy, nasze plany, nasze zadania inwestycyjne, ale tak 

naprawdę te wszystkie też ludzkie. Bardzo się cieszę i bardzo przede wszystkim dziękuję, że w tych 

chwilach trudnych mieszkańcy, jak zawsze pokazali, mieszkańcy Gminy Dębno są niesamowici. 

Bardzo się cieszę, że w tych trudnych momentach pokazali potrafić, że potrafią się zjednoczyć, 

potrafią wspólnie działać na rzecz dobra wspólnego. Szczególnie mocno utkwiły mi w pamięci 

sytuacje z COVID, ale najbardziej nade wszystko sytuacja, kiedy mieliśmy wojnę na Ukrainie. 

Kiedy widziałem zaangażowanie od najmniejszych do najstarszych, zaangażowanie tu na hali 

OSiR, zaangażowanie mieszkańców, pracowników różnorodnych instytucji, z jakim sercem, z jaką 

radością, z jaką empatią, z jakim współczuciem, z jakim zaangażowaniem pomagaliście tym 

wszystkim, którzy przybywali do nas zza wschodniej granicy. Bardzo wam serdecznie za to dziękuję. 
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Wielokrotnie podczas wszystkich raportów o stanie gminy mówiłem i zapisywałem to zdanie, że 

Gmina Dębno jest silna siłą swoich mieszkańców. I tak jest, i niech tak pozostanie. Korzystajcie  

z tego bardzo mocno, bo jest tu olbrzymi potencjał, który warto wykorzystać. Bardzo serdecznie 

dziękuję oczywiście wszystkim, nie chciałbym nikogo pominąć, wszystkim kierownikom, całemu 

Urzędowej Miejskiemu wraz z moją zastępczynią Joanną Stąsiek-Janicką, Panią Skarbnik Iwoną 

Pludrą, Panem Sekretarzem Mirosławem Turowem, wszystkimi kierownikami jednostek ze 

wszystkimi pracownikami, dyrektorami instytucji jednostek podległych. Nie chciałbym absolutnie 

nikogo pominąć, wszystkich służb mundurowych, sołtysów, wszystkich ludzi, którzy współpracują 

i na co dzień budują ten wielki gmach, jakim jest Gmina Dębno, jakim jest nasze społeczeństwo 

obywatelskie. Bardzo serdecznie Wam dziękuję. Od najmniejszego do seniorów. To wy tworzycie 

tę gminę, to wasza praca, wasz wkład tak naprawdę to powoduje. Wczoraj na spotkaniu  

z pracownikami też mówiłem, że tak naprawdę to wszystko co się tutaj dzieje jest ich wkładem, ich 

zaczynem, ich pomysłem, ich pracą. Ja jestem gdzieś tam tym ostatnim, czasami pierwszym, 

czasami ostatnim trybikiem, który gdzieś to wszystko łączy, spaja. Ale tak naprawdę bez tego sztabu 

ludzi, fantastycznych ludzi, doskonałych ludzi, nie byłbym w stanie tego dokonać. 5 lat wspólnych 

celów, 5,5 roku tak naprawdę wspólnych dążeń, sukcesów, porażek. Bardzo serdecznie dziękuję za 

wszystkie możliwe spotkania. Od tych najmniejszych w przedszkolach, tak naprawdę żłobków, 

przedszkolu, po tych najstarszych, bardzo wam serdecznie dziękuję. Z niektórymi już nie dane 

będzie nam się spotkać, bo już pożegnaliśmy ich, odeszli na wieczną wartę. Ale tak naprawdę to 

wszystko są wspaniali wartościowi ludzie, którzy budują nasze społeczeństwo. Chciałbym przede 

wszystkim, to już wielokrotnie zostało pokazywane, ale niedługo raport o stanie gminy za rok 2023. 

Ale tak naprawdę bilans tej kadencji uważam, że pomimo tych wszystkich trudnych sytuacji, był 

najlepszy w historii Gminy Dębno. Wystarczy popatrzeć na ilość zwiększonych dochodów Gminy 

Dębno, na rekordowo niskie zadłużenie Gminy Dębno w porównaniu do tego, które 

przejmowaliśmy. Na doskonałą sytuację budżetową, na rekordowe pozyskane środki zewnętrzne, 

które nigdy w historii tej gminy nie było. To olbrzymia szansa. Mnóstwo rozpoczętych inwestycji, 

mnóstwo pozyskanych środków na rozwój tej gminy. Grzegorz Kulbicki nic ze sobą nie weźmie. 

Grzegorz Kulbicki i poprzednia rada zrobiły to po to, żeby budować Dębno. Przekazujemy to  

w poczuciu pełnej odpowiedzialności, ufając, że bardzo mocno również rozwiniecie ten potencjał 

i za pięć lat będzie można powiedzieć, że jest to rekordowa kadencja - była, rekordowe środki 

pozyskane, jeszcze większe niż te. Tego naprawdę serdecznie życzę, żeby nie było pozyskanych 

55.000.000,00 zł na inwestycje, tylko żeby było 105.000.000,00 zł. Żeby dochody były jeszcze 

zwiększone. Tego naprawdę serdecznie życzę. Zawsze powinniśmy w życiu tak postępować, że 

każdy dzień ma być doskonalszy od poprzedniego. I tak naprawdę doskonałością jest wtedy, kiedy 

się staje coraz lepszym każdego dnia. Chciałbym wam bardzo serdecznie - drodzy radni, nowym 

władzom, nowym wszystkim, ale tak naprawdę wszystkim mieszkańcom i wszystkim kierownikom, 

ludziom odpowiedzialnym za realizowanie tych zadań przekazać moc, moc życzeń. Tego, żeby się 

to wszystko naprawdę dobrze udało, żebyście rozwijali potencjał tej gminy, bo jest tu naprawdę na 

czym budować. Bardzo wam serdecznie za to dziękuję. Życzę powiedzenia. Wiele decyzji będzie 

trudnych, kontrowersyjnych, spornych. Będzie dużo trudnych słów, jak zawsze to bywa. Ale  

w takim tyglu tych różnorodnych poglądów wykuwają się często najlepsze idee, najlepsze pomysły. 

Tego wam wszystkim życzę. Niech wygra wspólne dobre, pro publico bono, niech wygra Dębno, 

niech wygrają mieszkańcy. Serdeczne, serdeczne gratulacje. Jeszcze raz życzenia owocnych, 

owocnych naprawdę obrad, owocnych decyzji, samych trafnych dla dobra naszych mieszkańców. 

Serdecznie jeszcze raz gratuluję i dziękuję za ten piękny wspólny czas. Każdy z was zostawił z was 

jakąś cząstkę we mnie, za co wam serdecznie dziękuję. Wszystkiego dobrego.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał, czy ktoś chciałby zabrać 

głos.  

 

Wicestarosta Myśliborski Wioletta Drzewińska Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

mieszkańcy Gminy Dębno, Panie Burmistrzu, Panie Wojciechu Czepułkowski, w imieniu Starosty 

Powiatu Myśliborskiego, ale również i swoim, chciałabym na ręce Pana złożyć serdeczne 

gratulacje. I pozwólcie Państwo, że odczytam list od nas wszystkich – „Panie Burmistrzu, 

gratulujemy Panu wyboru na stanowisko Burmistrza Dębna. Życzymy owocnej kadencji, pełnej 

mądrych decyzji, życzliwych ludzi oraz inspirujących wyzwań. Niech Pana praca przynosi dobro 

społeczności lokalnej. Niech będzie wzorem uczciwości oraz zaangażowania dla wszystkich 

mieszkańców. Liczymy na dobrą współpracę i osiąganie wspólnych celów samorządu gminnego  

z samorządem powiatowym - Starosta Powiatu Myśliborskiego Robert Dudek i Wicestarosta 

Powiatu Myśliborskiego Wioletta Drzewińska”. 

Szanowni Państwo, mieszkańcy Gminy Dębno, mam po raz pierwszy możliwość wypowiedzenia się 

w tym miejscu publicznie, za co Panu serdecznie dziękuję, ponieważ my radni Gminy Dębno, 

również istniejemy w Powiecie Myśliborskim. Chciałabym Państwa poinformować, że po raz 

pierwszy w historii Powiatu Myśliborskiego, dwóch wójtów naszego powiatu oraz trzech 

burmistrzów, pisemnie poparło utworzenie nowego Zarządu Powiatu Myśliborskiego, czyli 

otrzymaliśmy pełne wsparcie w podejmowaniu naszych decyzji. Otrzymaliśmy również od trzech 

burmistrzów, dwóch wójtów pełną deklarację współpracy, co do tej pory również się nie wydarzyło. 

I dzięki temu uważamy, że wykonamy zdecydowanie więcej, niż może wykonać to jeden samorząd, 

czyli gmina lub jeden samorząd, czyli Powiat Myśliborski. Dziękujemy serdecznie za złożoną 

deklarację i uważamy, że rzeczywiście, aby w pełni funkcjonowały dwa samorządy, samorząd 

powiatowy i gminny, potrzebne jest ponad podziałowe porozumienie. Kontynuujemy kadencję VI, 

w VI kadencji chciałabym Państwa również poinformować, że koalicja składała się z różnych opcji 

politycznych i mam nadzieję, że w VII kadencji ta jedyna oczywiście opcja polityczna, przyłączy się 

do koalicji, która będzie utworzona w Powiecie Myśliborskim, dlatego że pracujemy tak naprawdę 

na konto każdego społeczeństwa. Społeczeństwo jest różnorodne pod względem partii politycznych, 

pod względem poglądów, orientacji seksualnych, a także i wyznawanej religii. Należy łączyć, 

proszę Państwa, nie dzielić i taka nasza idea. Jeszcze raz gratuluję i dziękuję.  

 

Wiceburmistrz Myśliborza Przemysław Klityński - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo 

Radni, Panie Burmistrzu, Panie Burmistrzu Grzegorzu Kulbicki - chciałbym serdecznie Panu 

Burmistrzowi Wojciechowi Czepułkowskiemu pogratulować wyboru, złożyć na Pana ręce list 

gratulacyjny podpisany przez Burmistrza Piotra Sobolewskiego, który gorąco pozdrawia. Nie mógł 

być w dwóch miejscach naraz, jest akurat w Barlinku. Ale tak jak tutaj moja przedmówczyni 

powiedziała, przede wszystkim współpraca, współpraca i jeszcze raz współpraca między 

samorządami naszego powiatu, przyniesie na pewno dobre owoce. I o wiele lepsze niż takie,  

w których działamy jakby osobno samorządami, czyli Myślibórz, Dębno, Barlinek, Boleszkowice, 

czy też Nowogródek Pomorski. Także ja się też cieszę z tego porozumienia i myślę, że przyniesie, 

tak jak powiedziałem, duże owoce, o wiele większe niż samodzielnie działaliśmy. Panie Wojciechu, 

tak jak swojemu szefowi i nam w zeszłym tygodniu życzyłem pewnej rzeczy, tak życzę i Panu. 

Wytrwałości w działaniu, ponieważ to jest taka dosyć powiem szczerze, ciężka praca, ale 

przynosząca efekty, owoce bardzo wymierne, widoczne dla mieszkańców każdej gminy. Każdego 

cieszy chociażby nowo postawiona ławka, zrewitalizowany park czy kawałek kanalizacji 

deszczowej, sanitarnej lub też wybudowanie jakiejś ulicy. I to widać, i to wtedy cieszy. Stąd też 
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warto wytrwale pracować dla zrównoważonego rozwoju gminy. Tego Panu życzę i gratuluję 

jeszcze raz.  

 

Dyrektorki Szkół - przedstawicielki placówek oświatowych w imieniu wszystkich dyrektorów 

szkół i przedszkoli Gminy Dębno, życzymy samych dobrych ludzi wokół, trafnych decyzji, 

czasami trudnych wyborów, ale proszę nie zapominać, że od najmłodszych, od żłobka po szkoły 

średnie są dzieci, uczniowie, którzy stanowią później przyszłość naszej gminy. Życzymy, żeby Pan 

o nas pamiętał.  

Kierownik ŚDS i DDS+ Małgorzata Zagórska również pogratulowała dla Burmistrza Dębna  

p. Wojciecha Czepułkowskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił 5 minut przerwy. 

Przerwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna wznowił obrady po przerwie. 

::::::::::::::::::::: 

PKT 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Dębna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o zgłaszanie kandydatów 

na funkcję I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Radny Krzysztof Lenartowicz zgłosił kandydaturę Radnego Mirosława Napieracza. Ostatnie 

5,5 roku jego pracy jako Przewodniczącego Komisji Budżetowej pokazało, że jest to odpowiednia 

osoba na te stanowiska. 

Radny Mirosław Napieracz wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję I Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

 

Więcej zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poddał pod głosowanie zamkniecie 

listy kandydatów. 

Głosowano w sprawie 
Zamknięcie listy kandydatów na funkcję I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej (Mirosław 

Napieracz) 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 
ZA (14) 
Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Lista kandydatów na funkcję I Wiceprzewodniczącego Rady została zamknięta. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poprosił o zgłaszanie kandydatów 

na funkcję II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Radny Mirosław Napieracz zgłosił kandydaturę Radnego Mateusza Obielaka. Mateusz to 

absolwent Wyższej Szkoły Bankowej w Poznaniu, przedsiębiorca, inicjator akcji Paczka dla 

Rodaka i wielu innych akcji charytatywnych. 

Radny Mateusz Obielak wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję II Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej. 

 

Więcej zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poddał pod głosowanie zamkniecie 

listy kandydatów. 

Głosowano w sprawie 

Zamknięcie listy kandydatów na funkcję II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej (Mateusz 

Obielak) 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Lista kandydatów na funkcję II Wiceprzewodniczącego Rady została zamknięta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że w tym przypadku 

również wybór wiceprzewodniczących Rady Miejskiej następuje w drodze głosowania tajnego 

bezwzględną większością głosów, co najmniej połowy ustawowego składu Rady. Poprosił  

o zgłaszanie kandydatów do składu komisji skrutacyjnej. 

Radny Mirosław Napieracz zaproponował, żeby do Komisji Skrutacyjnej zostały zgłoszone te 

same osoby, mają już doświadczenie w przeprowadzaniu głosowania i jeżeli wyrażają zgodę, to 

proponuję te same osoby. 

Zgoda została wyrażona przez Radnego Marcina Pecha, Radną Angelikę Obielak, Radnego 

Łukasza Lewandowskiego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski podał pod głosowanie powołanie 

składu Komisji Skrutacyjnej. 
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Głosowano w sprawie 

Powołanie składy Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia tajnego głosowania - Radny Marcin 

Pech, Radna Angelika Obielak, Radny Łukasz Lewandowski 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 

ZA (14) 
Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Skład Komisji Skrutacyjnej został powołany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski ogłosił przerwę, aby komisja 

skrutacyjna zaproponowała sposób głosowania i treść kart do głosowania oraz przedstawiła je 

Radzie do zaakceptowania. Komisja ze swojego grona dokonuje wyboru Przewodniczącego. 

Zarządził 5 minut przerwy. 

Przerwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski wznowił obrady po przerwie i poprosił 

przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o zaproponowanie sposobu głosowania za pomocą kart 

do głosowania na wybór I Wiceprzewodniczącego oraz II Wiceprzewodniczącego Rady. 

 

Marcin Pech - przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił sposób głosowania oraz treść 

karty do głosowania.   

Głosowanie tajne: 

Radni wybierają: pierwszego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna spośród 1 kandydata 

oraz drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna spośród 1 kandydata. 

Głosowanie przeprowadza wybrana spośród Radnych Komisja Skrutacyjna.  

Głosowanie jest tajne, odbywa się przy pomocy kart do głosowania. 

Kandydat na I wiceprzewodniczącego oraz II wiceprzewodniczącego umieszczany jest na 

osobnych kartach do głosowania – będą dwie karty do głosowania. 

Komisja Skrutacyjna sprawdza prawidłowość sporządzonych kart do głosowania, opatruje kartę 

pieczęcią Rady Miejskiej Dębna i rozdaje ją Radnym. 

Głosowanie odbywa się na sesji poprzez wyczytywanie przez członka Komisji Skrutacyjnej, 

według listy obecności, nazwisk Radnych, którzy kolejno podchodzą do urny i w obecności 

Komisji Skrutacyjnej wrzucają do niej dwie karty do głosowania. 

Podczas głosowania umożliwia się Radnym tajne głosowanie w wyborze kandydata na karcie do 

głosowania. 

Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania i sporządza 

protokoły. 

Protokół podpisują osoby wchodzące w skład Komisji Skrutacyjnej. 
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Wyniki wyborów ogłasza przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez odczytanie protokołów 

na sesji. 

Treść kart do głosowania: 

Karta do głosowania w wyborach I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna 

Czy jesteś za wyborem na funkcję I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna? 

Napieracz Mirosław Zbigniew              tak          nie  

Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku „x”  

w kratce nad wyrazem „tak”, opowiadając się w ten sposób za wyborem lub w kratce nad wyrazem 

„nie”, opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na  

I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna. Niepostawienie znaku „x” w żadnej kratce 

powoduje nieważność głosu. 

Karta do głosowania w wyborach II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna  

Czy jesteś za wyborem na funkcję II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna? 

Obielak Mateusz   tak          nie  

Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie przy nazwisku kandydata znaku „x”  

w kratce nad wyrazem „tak”, opowiadając się w ten sposób za wyborem lub w kratce nad wyrazem 

„nie”, opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata na  

II Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna. Niepostawienie znaku „x” w żadnej kratce 

powoduje nieważność głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zapytał, czy są pytania, czy są inne 

propozycje sposobu głosowania? 

Nie było.  

Poddał pod głosowanie przyjęcie sposobu głosowania za pomocą kart do głosowania. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie sposobu głosowania za pomocą karty do głosowania (Wiceprzewodniczący Rady  

- I i II) 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 
ZA (14) 
Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Sposób głosowania za pomocą kart do głosowania został przyjęty przez Radę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski zarządził 5 minut przerwy, w celu 

przygotowania kart do głosowania 

Przerwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski wznowił obrady po przerwie i poprosił 

Przewodniczącego Komisji skrutacyjnej o przeprowadzenie głosowania tajnego. Poinformował, że 
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zostaną rozdane dwie karty do głosowania – jedna na wybór I Wiceprzewodniczącego Rady oraz 

druga karta na wybór II Wiceprzewodniczącego Rady.  

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła tajne głosowanie.  

10 minut przerwy, w celu policzenia głosów i sporządzenia protokołów z przeprowadzonego 

głosowania. 

Przerwa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski wznowił obrady po przerwie  

i poprosił Przewodniczącego Komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołów z przeprowadzonego 

głosowania. 

 

Marcin Pech - przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół nr 2 z ustalenia 

wyników głosowania na funkcję I Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z dnia 7 maja 

2024 roku oraz protokół ł nr 3 z ustalenia wyników głosowania na funkcję II 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Dębna z dnia 7 maja 2024 roku. 

Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że I Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej został radny 

Mirosław Zbigniew Napieracz, a II Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej został radny Mateusz 

Obielak.  

Protokół nr 2 i nr 3 oraz karty do głosowania stanowią załącznik nr 14 i nr 14a do protokołu sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski poinformował, że Sekretarz zgłosił 

wniosek o zmianę zapisu dot. tekstu jednolitego ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym na zapis t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 609 i wniosek należy przegłosować. 

Głosowano wniosek w sprawie 

Wniosek o zmianę w projekcie uchwały zapisu dot. tekstu jednolitego ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym na zapis t.j. Dz. U. z 2024 r., poz. 609 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne 

ZA (14) 
Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Tomasz Kulbicki, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz 

Lewandowski, Jacek Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, 

Mateusz Obielak, Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-

Moszej 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (0) 
 

Wniosek o zmianę w projekcie uchwały zapisu dotyczącego tekstu jednolitego ustawy z dnia 8 

marca 1990 roku o samorządzie gminnym, na zapis tekst jednolity, Dz. U. z 2024 roku, poz. 609 

uzyskał akceptację. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski odczytał projekt uchwały  

i następnie przeszedł do głosowania. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej Dębna  

z przegłosowanymi zmianami (I Wiceprzewodniczący Mirosław Zbigniew Napieracz oraz  

II Wiceprzewodniczący Mateusz Obielak) 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Damian Jankowski, Marcin Krzysiak, Krzysztof Lenartowicz, Łukasz Lewandowski, Jacek 

Mazurowski, Agata Mikołajczak, Mirosław Napieracz, Angelika Obielak, Mateusz Obielak, 

Marcin Pech, Tomasz Pluciński, Małgorzata Wachowiak, Leszek Włodkowski-Moszej 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Kulbicki 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Rada podjęła uchwałę Nr I/2/2024 w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 

Dębna; – I Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej Dębna został wybrany Mirosław Zbigniew 

Napieracz, II Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Dębna został wybrany Mateusz Obielak.  

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Gratulacje, kwiaty. 

 

Radny Mirosław Napieracz w imieniu swoim i drugiego wiceprzewodniczącego, chciałbym 

bardzo podziękować za powierzenie nam tak zaszczytnych funkcji. Dołożymy wszelkich starań, 

żeby godnie wypełniać obowiązki i zadania Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

 

Radny Mateusz Obielak zaszczytem dla mnie będzie jako radny junior z radnym seniorem wice 

przewodniczyć naszej Radzie Miejskiej. Dziękuję bardzo. 

:::::::::::::::::::::::::::::::::: 

PKT 9.   Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna Jacek Mazurowski w związku z wyczerpaniem się 

porządku I sesji Rady Miejskiej Dębna IX kadencji 2024-2029 zamknął obrady i podziękował 

wszystkim za udział.  
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Dębna 

                      Jacek Mazurowski 

 

 
 

 

 

Przygotowała: Monika Gubała 

Obrady Rady Miejskiej Dębna są transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  


